
onsdag den 15. februar 2023


Referat af bestyrelsesmøde Kantorvænget 300-310  

Deltagere: Jette Svendsen, Inge Mogensen, Bent Bondo, Franz Ejskjær, Kathrine 
Skov, Ulrik Sloth


1. Nøgler/Låse til døre i opgangene


• Der har været et par situationer med dørene til nogle af opgangene er blevet låst, men 
ikke alle folk besidder en nøgle til dørene hvilket er et problem.


• Som løsning er det blevet besluttet at udskifte cylinderne, så det er de samme 
nøgler der kan bruges til opgangsdørene, som til kælder dørene


• Det skal benævnes at dørene til opgangene på nuværende tidspunkt stadig ikke bør 
låses på noget tidspunkt


2. Opfølgning på altaner og indhentning af tilbud


• Planerne om epoxybelægning på altanerne annulleres


• Dette er efter samtale med en fagkyndig, som fraråder en epoxybelægning af 
udendørs beton


• Foreningen stiller betonmaling til rådighed så beboerne kan male altangulvet, hvis 
ekstra beskyttelse af gulvet ønskes for hver beboer


• Bestyrelsen kontakter en murer så udbedringen af betonskader kan igangsættes.


3. Flere skraldespande


• Der kommer til at ske en ændring i forhold til affaldssortering, og vores skraldespande. 
Derfor skal der gøres opmærksom på at det er vigtigt at folk sortere og fordeler 
skraldet i de korrekte skraldespande, så bestyrelsen kan få en fornemmelse for hvor 
mange skraldespande der bliver behov for i fremtiden.


4. Opfølgning fra FU mødet


• Arbejdsgruppe for havemøbler i parken


• Der er igang med at blive opsat en arbejdsgruppe som skal finde løsninger til hvad 
der kan gøres for evt. at lave fælles græsplanerne mere hyggelige og mere brugte


• Jette, Franz og Kathrine er med fra blok 6.


• Der bliver drøftet om det evt. ville være muligt at have robotplæneklippere til at klippe 
græsarealerne


• Der er blevet besluttet at der bliver sat skilte med privat parkering op til blokkenes 
parkerings arealer




5. Forplejning til Bestyrelsesmøder


• Bestyrelsesmøder bliver arrangeret til at der kan laves fællesspisning for bestyrelsen i 
forbindelse med møderne.


6. Fjernaflæsning


• Det bliver et lovkrav at vand / varme skal kunne fjernaflæses, per 1. Januar 2027. 
Bestyrelsen drøfter dog om det kan være en fordel for foreningen at komme kravet i 
forekøbet og få installeret fjernaflæsere i nærmeste fremtid.


7. Vaskekort salg


• Tirsdag d. 7 Marts klokken 18:00


• Jette står for salget.


8. Næste møde


• Onsdag d. 29 Marts klokken 18:15


